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ProtokółUNIWERSYTET SZCZECIŃSKI

posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa w trybie zdalnym

OTWARCIE POSIEDZENIA

Posiedzenie prowadziła dr hab. Leonarda Mariak, prof. US - przewodnicząca Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa. 

Posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem technologii informatycznych - MS Teams (przekaz on-line) i Rada24 (system do 

głosowania). Przewodnicząca powitała wszystkich członków na posiedzeniu Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa w 

trybie zdalnym. Na spotkanie Rady Naukowej została zaproszona dyrektor IJ dr hab. Jolanta Mazurkiewicz-Sokołowska. prof. 

US. Po stwierdzeniu quorum i sprawdzeniu listy obecności poprzez system Rada24, przewodnicząca otworzyła posiedzenie 

Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa. Lista obecności, która jest ujęta w protokole z systemu Rada24 oraz lista 

uczestników spotkania on-line na platformie MS Teams, stanowią załączniki do oryginału protokołu.

1. Przewodnicząca Rady Naukowej zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących zmian:

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania przez Radę Naukową Instytutu Językoznawstwa zgłoszonych 

kandydatów na członków komisji oceniającej.

Wobec braku uwag do zmian w porządku obrad przewodnicząca Rady Naukowej zarządziła elektroniczne głosowanie jawne. 

Rada Naukowa przyjęła zmieniony porządek obrad. Stanowi on załącznik do oryginału protokołu. Przewodnicząca komisji 

skrutacyjnej dr hab. Anna Sulikowska odczytała wyniki głosowania, które są zawarte w protokole z systemu Rada24. 

stanowiącym załącznik do oryginału protokołu.

SPRAWY ORGANIZACYJNE I OSOBOWE

Przewodnicząca RN poprosiła panią dyrektor IJ dr hab. Jolantę Mazurkiewicz-Sokołowską prof. US o przedstawienie 

wniosków związanych z utworzeniem nowych etatów dydaktycznych na stanowisku wykładowcy w Instytucie Językoznawstwa. 

Dyrektor IJ wyjaśniła, że utworzenie nowych etatów dydaktycznych na stanowisku wykładowcy wynika z niedoborów 

kadrowych. Ogłoszone wcześniej na filologii angielskiej konkursy, na asystentów nie zostały rozstrzygnięte, stąd wniosek o 

zatrudnienie wykładowcy na pełnym etacie. Natomiast na kierunku filologia hiszpańska planowane jest zatrudnienie na pół 

etatu oraz na jeden dodatkowy etat wykładowcy. Dyrektor poinformowała, że studentów na filologii hiszpańskiej jest dużo i 

pracownicy już w tej chwili mają sporo nadgodzin, realizują zajęcia nie tylko na iberystyce. ale też prowadzą zajęcia z języka 

hiszpańskiego jako języka obcego na innych kierunkach studiów. Ponadto, planowane jest uruchomienie studiów drugiego 

stopnia. Dyrektor oznajmiła, że kolejny wniosek dotyczy filologii germańskiej i zatrudnienia wykładowcy na pół etatu. 

Poinformowała, że w tym roku na studiach niestacjonarnych filologii germańskiej utworzył się drugi stopień oraz planowane 

jest utworzenie drugiej grupy na studiach niestacjonarnych pierwszego stopnia. Przewodnicząca zapytała, na jaki czas będą 

zatrudnienia. Dyrektor odpowiedziała, że na iberystyce planuje ogłosić konkursy z zatrudnieniem od przyszłego semestru, a 

na jaki czas, to okaże się później, bo najpierw trzeba sprawdzić jak te osoby będą wykonywały swoje obowiązki.

Dr hab. Adrianna Seniów, prof. US zapytała panią dyrektor, czy nie rozważała rozpisania konkursu na stanowisko naukowe 

na filologii hiszpańskiej, skoro kierunek ma się rozwijać.

Dyrektor IJ odpowiedziała, że tak, ale wiąże się to z przygotowaniem programu na studia drugiego stopnia. Jeżeli udałoby się 

przyspieszyć prace i przygotować program do marca 2022 roku oraz zdążyć z wszystkimi procedurami, to można byłoby 

uruchomić drugi stopień iberystyki już od października 2022 roku oraz zacząć planować zatrudnienie od przyszłego roku 

akademickiego pracowników naukowo-dydaktycznych.

Wobec braku innych zgłoszeń przewodnicząca zarządziła głosowanie w systemie Rada24.
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2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa dotyczącej utworzenia 

dwóch nowych etatów dydaktycznych na stanowisku wykładowcy w Instytucie Językoznawstwa.

Nad wnioskiem przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie jawne. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej dr hab. Anna 

Sulikowska odczytała wyniki głosowania, które są zawarte w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do oryginału 

protokołu. Rada Naukowa IJ podjęła uchwałę nr 30/2021 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia dwóch nowych 

etatów dydaktycznych na stanowisku wykładowcy w Instytucie Językoznawstwa.

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa dotyczącej utworzenia 

dwóch nowych stanowisk wykładowcy w wymiarze ’/2 etatu w Instytucie Językoznawstwa.

Nad wnioskiem przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie jawne. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej dr hab. Anna 

Sulikowska odczytała wyniki głosowania, które są zawarte w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do oryginału 

protokołu. Rada Naukowa IJ podjęła uchwałę nr 31/2021 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia dwóch nowych 

stanowisk wykładowcy w wymiarze ’/2 etatu w Instytucie Językoznawstwa.

Następnie przewodnicząca RN poprosiła panią dyrektor IJ o przedstawienie kolejnego wniosku.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania przez Radę Naukową Instytutu Językoznawstwa zgłoszonych 

kandydatów na członków komisji oceniającej.

Dyrektor IJ poinformowała o zarządzeniu rektora dotyczącym przeprowadzenia okresowej oceny nauczycieli akademickich w 

Uniwersytecie Szczecińskim w 2021 r. za okres 2019-2020. Ocena została zaplanowana w czasie od października do grudnia 

br. Dyrektor wyjaśniła, że w sierpniu zostały zniesione obostrzenia covidowe, w związku z tym został przywrócony obowiązek 

przeprowadzenia okresowej oceny nauczycieli akademickich. Z kolei regulacje dotyczące okresowej oceny wymagają 

szybkiego działania, ponieważ ocena musi się odbyć w roku poprzedzającym ewaluację. Następnie dyrektor zapoznała 

członków rady z wytycznymi i harmonogramem oceny okresowej, której podlegają nauczyciele akademiccy zatrudnieni w 

Uniwersytecie Szczecińskim. Na członków komisji oceniającej dyrektor zaproponowała następujące osoby: dr hab. Jolantę 

Ignatowicz-Skowrońską prof. US, dr hab. Annę Pilarski, prof. US, dr Adrianę Goldman, dr Dorotę Dziadosz oraz swojąosobę. 

Wobec braku uwag przewodnicząca zarządziła głosowanie w systemie Rada24. Nad kandydaturami przeprowadzone zostały 

elektroniczne głosowania tajne. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej dr hab. Anna Sulikowska odczytała wyniki głosowania, 

które są zawarte w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do oryginału protokołu. Rada Naukowa IJ 

zaakceptowała przedstawione kandydatury podejmując uchwałę nr 32/2021 w sprawie zaopiniowania przez Radę Naukową 

Instytutu Językoznawstwa zgłoszonych kandydatów na członków komisji oceniającej.

POZOSTAŁE SPRAWY

5. Zatwierdzenie protokołu posiedzenia Rady Naukowej z dnia 09 lipca 2021 r. (godz. 10.00)

Przewodnicząca poprosiła o zatwierdzenie protokołu posiedzenia RN z dnia 09.07.2021 r. Protokół był przesłany wraz z 

porządkiem obrad. Do protokołu nie zgłoszono uwag.

Nad wnioskiem przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie jawne. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej dr hab. Anna 

Sulikowska odczytała wyniki głosowania, które są zawarte w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do oryginału 

protokołu. Rada Naukowa zatwierdziła protokół posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa w trybie zdalnym z 

dnia 09.07.2021 r.

6. Zatwierdzenie protokołu posiedzenia Rady Naukowej z dnia 09 lipca 2021 r. (godz. 10.30)

Przewodnicząca poprosiła o zatwierdzenie protokołu posiedzenia RN z dnia 09.07.2021 r. Protokół był przesłany wraz z 

porządkiem obrad. Do protokołu nie zgłoszono uwag.

Nad wnioskiem przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie jawne. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej dr hab. Anna 

Sulikowska odczytała wyniki głosowania, które są zawarte w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do oryginału 
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protokołu. Rada Naukowa zatwierdziła protokół posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa w trybie zdalnym z 

dnia 09.07.2021 r.

7. Wolnych wniosków nie zgłoszono.

8. Komunikaty przewodniczącej Rady Naukowej.

Przewodnicząca przekazała, że posiedzenia Rady Naukowej w semestrze zimowym roku akademickiego 2021/2022 będą 

odbywały się w drugie czwartki miesiąca o godz. 11:45 z zastrzeżeniem, że ustalone terminy, w zależności od sytuacji lub 

potrzeb, mogą ulec zmianie. Harmonogram spotkań zostanie przesłany członkom RN w formie elektronicznej. Przewodnicząca 

poinformowała, że posiedzenie RN w listopadzie prawdopodobnie zostanie przesunięte na dzień 4 listopada br. ze względu 

na przypadające w drugi czwartek miesiąca święto 11 listopada i po konsultacjach z przewodniczącą Rady Naukowej Instytutu 

Literatury i Nowych Mediów ustali godzinę spotkania.

Przewodnicząca zwróciła się z prośbą, aby wnioski na Radę Naukową były składane w miarę możliwości z kilkudniowym 

wyprzedzeniem - trzy lub cztery dni wcześniej przed wystaniem porządku obrad, tak, aby można je było odpowiednio 

przygotować. Przewodnicząca poprosiła również o przesyłanie pocztą elektroniczną do pracownika Sekcji ds. Nauki informacji 

o ewentualnej nieobecności członków Rady na posiedzeniach RNIJ.

Dyrektor IJ poinformowała, że do 13 września br. można zgłaszać kandydatów do nagrody w konkursie „Zachodniopomorskie 

Noble" oraz do Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego, po czym zwróciła się z prośbą o przesyłanie mailowo informacji 

o kandydatach.

9. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca dr hab. Leonarda Mariak, prof. US zamknęła posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa w trybie 

zdalnym.

PRZEWODNICZĄCA
Rady Naukowej

Protokół sporządziła: 
mgr Monika Wojtowicz
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